

# Midterrance Sea

www.midsea.htm.tw

夢見地中海美食坊

Sea

匿

身僻大馬路巷內的「夢見地中海美食坊」，將地中海意像搬入店內，每週五晚有薩克斯風演奏，並定期舉行塔羅的活動；老闆曾任獲五星級飯店並親自主廚料理，全天候供應，讓你隨時都能吃到精緻美食！店裡也販售老闆精選的一系列健康希臘橄欖油與葡萄酒哦！（葡萄酒購買開瓶費不另外加價！）

Hiding almost the alleys of Shi-Da Road, live saxophone performance on every Friday night, and periodic tarot card reading at Midterrance sea are just some reasons why enjoyed by many. The owner's wife also hand-picked some very flavorful Greek olive oil and wine which are selling in the store; no corkage fee!

Upper

粉台維奧利西特製香檳，甜口的薩瓦那納白甘葡萄酒與主廚精製的維奧利西特的香檳。

The Paoaginnakos Savatiano has a rich bouquet of apple and pear. It is a luxury to pair with the sea food salad.

Lower

克魯特有出產維奧利西特少量，卡本內蘇維諾的維奧利西特與紅酒。

The taste of Paoaginnakos Evfros, a carefully blend of the famous St. George variety of grape, goes well with the lamb.

希臘海鮮沙拉/薩瓦那納白葡萄酒

Greek Seafood Salad/Paoaginnakos Savatiano



+



+



香檳紅酒香檳羊排/帕帕納納白葡萄酒

Grilled Lamb with Lemon Cream Sauce

Paoaginnakos Evfros



02-2363-0336

台北市師大附63巷7號

No. 7 Shida Road, Alley 63, Taipei



# Isabella's House

www.isabella.com.tw

## 伊莎貝拉風情館

伊莎貝拉有著異國風情的藍與黃的鮮豔外觀，餐廳共分有三層樓，每層各有不同風格，讓人忍不住停下腳步坐在這裡享受一下午的自在！燈光轉暗了，全館點滿了蠟燭、斷斷調酒、聽著輕柔的音樂旋律，浪漫的气氛更是讓人陶醉！米其林一星主廚Ken更是伊莎貝拉的靈魂人物，現在就讓我們放下都市緊張心情，停下腳步，來享受伊莎貝拉的美食吧！

You can't miss the eye-catching building with the blue and yellow exterior of Isabella once you pass it. With each floor having its own style, one can momentarily escape the crowded city scene for the rest of the afternoon. Nighttime at Isabella gets even better. The whole building filled with candle light and soft music, enjoy a glass of cocktail. Now let the Michelin Star chef Ken relieve you from the city tension by making sure you enjoy his great meals!

### 上/Upper

廚師推薦用義大利白葡萄酒與伊莎貝拉海鮮粉紅酒搭配。  
The classic Papagalinakins Rose on table wine to be paired with the spicy seafood spaghetti!

### 下/Lower

哈蜜特白酒有著與義大利葡萄酒，亦與哈蜜特白酒是伊莎貝拉。  
The reminiscent of gossamer and refreshing aftertaste of barrel Hokkaido white wine is a perfect pairing for the dish.

辣味海鮮麵粉紅酒伊莎貝拉海鮮粉紅酒  
Spicy Seafood spaghetti / Papagalinakins Rose



香煎日本海鱸魚哈蜜特白酒餐酒  
Pan-seared Grilled Sea Bream / Hokkaido White



台北市士林區中山北路五段505巷24號  
No. 24 Zhongshan North Road Alley 505,  
Shilin District, Taipei  
02-2863-3820

